
Pobratenje z Rečani
S seje krajevne konference Socialistične zveze StacBon

Na seji krajevne konferen-
ce SZDL Stadion so najprej
spregovorili o možnostlh po-
bratenja s krajevno skupnost-
jo Zgornja Vežica z Reke, s
s katero imajo že dlje časa
prijateljske stike. Zato je
konferenca sklenila priporoči-
ti konferenod delegatov, naj
pripravi vse potrebno, da bo
do ob prihodnjem obisku
Ljubljančanov na Reki lahko
podpisali listlno o pobrate-
nju.

Na željo dosedanjega pred-
sednika delegacije za samo-
upravne interesne skupnosti

_so izvolili novega predsedni-

ka — Petra Joviča. Obenem
se je delegacija razdelila po
jnteresnih področjih, zavzeli
pa so se tudi za to, da bodo
čimbolje obveščeni o vseh.
aktualnih problemih saino-
upravnih interesndh skupno
sti. Gradiva za seje bodo ob-
ravnavali skupno z odgovar-
jajočimi odbori iin družbeno
političnimi organizacijami.

V nadaljevanju seje so
sprejeli akoijski nafirt krajev-
ne konference, ki je vsetoin-
sko izredno bogat in oprede-
ljuje vse glavne naloge kon-
ference SZDL Stadion.

Skupno s svetom Zveze ko-

munistov bodo aktivirali ulift-
ne odbore SZDL, kl bodo
skrbeU za delo v najSirši ba*
zi SZDL, uredili evidenco čla-
nov in pobirali članarino. So
delovali bodo tudi pri reševa*
nju kadrovskih vprašanj, satj
bodo izredno množičnl in t»
ko lahko zelo uCinkoviti
Ustanoviili so že zbor stano
valcev ter precej hišnih sve-
tov — kljub temu pa jih j«
še približno deset, ki ne dela-
jo, čeprav so za to pogoji
Okrepili bodo vlogo sveta p<>
trošnikov, ki zaenkrat deluje
kot iniciativni odbor — ven-
dar že pripravljajo kadrov-

sko sestavo sveta potrošnd-
kov, kl bo potem kmalu za-
živel v skladu s statutom
krajevne skupnosti.

Z dograditvijo novega do-
ma družbenih organizacij se
bodo povečale tudi možnosti
za delo Zveze socialistične
mladine na terenu in za so-
delovanje s temeljinimi orga-
nizacijami združenega dela.
Obenem bodo skušali oživiti
delo Društva prijateljev raia-
dine, ki je v tej krajevni
skupnosti zamrlo že pred
leti.
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